
Udvalget for Digitalisering og It

Til: Finansministeren

Dato: 11. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

DIU alm. del

Spørgsmål 27
Hvordan vil finansministeren forklare, at ministeren i det endelige svar på DIU alm. del – 
spm. 217, begrunder egenudvikling af en fællesstatslig lønløsning med, at Økonomistyrel-
sen ikke er bekendt med standardsystemer, der kan håndtere statslige overenskomster, 
når det fremgår af svarene på hhv. DIU alm. del – spm. 217, 2023-24, DIU alm. del 
– spm. 15, 2024-25 og DIU alm. del – spm. 18, 2024-25, hvor der bl.a. henvises til 
markedsafdækningen og SKI rammeaftalerne 02.18 (It-løsninger og -projekter) og 02.19 
(Fagsystemer), at dette ikke er korrekt?
Der henvises til sagsfremstilling i vedlagte bilag.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dina Raabjerg (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dina.raabjerg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Lisbeth Bech-Nielsen
formand
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